
Trakošćansko jezero bogatije za 4,2 tone ribljeg fonda

14.3.2025.

Trakošćansko jezero, smješteno podno jednog od najljepših dvoraca Hrvatske, od danas 

je bogatije za 4,2 tone ribljeg fonda.

Športsko-ribolovni klub Trakošćan iz Bednje proveo je poribljavanje jezera, kojem je prošle

godine vraćen stari sjaj nakon završetka projekta uklanjanja sedimenta. 

Specijalnim vozilom su iz ribnjaka na području Zagrebačke županije u Trakošćan 

dopremljeni šarani, među kojima su većinom bili primjerci od 15-ak kilograma.

- Poribljavanje provodimo isključivo autohtonom vrstom riba, pri čemu su danas uneseni  

šarani, a u jesen planiramo unijeti još smuđa i linjaka. Zahvaljujem Varaždinskoj županiji i 

županu Stričaku na pomoći koju pruža našem Klubu, kao i ostalim članicama Sportskog 

ribolovnog saveza Varaždinske županije – rekao je predsjednik ŠRK Trakošćan Velimir 

Sekol.



Pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu i zaštitu okoliša dr. sc. Dragutin Vincek 

podsjetio je da je prije tri godine iz jezera bilo izvađeno gotovo pet tona ribe, međutim 

većinom se radilo o alohtonim i invazivnim vrstama. – Tada je autohtone ribe bilo svega 

800-tinjak kilograma, dok su sve ostalo bilo alohtone vrste koje su završile kao hrana za 

životinje u zoološkim vrtovima. Današnjim unošenjem više od četiri tone domicilne vrste 

situacija će biti značajno bolja, gotovo pet puta ćemo poboljšati biološku raznolikost 

ekološkog sustava u odnosu na prije tri godine – rekao je dr. sc. Vincek.

Poribljavanje je financirala Varaždinska županija s 30.000 eura.

- Ovime smo ispunili obvezu preuzetu kad je počeo projekt uklanjanja sedimenta iz jezera 

Trakošćan. Osim što su jezero i park-šuma koji okružuju dvorac Trakošćan vrijedna 

prirodna i kulturna baština, biser su hrvatskog kontinentalnog turizma, što potvrđuju i 

podaci o sve većem broju turističkih dolazaka i noćenja. Posebno nas veseli što bi tijekom 

ove godine i ovo područje trebalo postati dio Parka prirode Zagorske gore, čime će 

Varaždinska županija dobiti prvi park prirode na svom području koji dijelimo sa susjednom 

Krapinsko-zagorskom županijom – istaknuo je župan Anđelko Stričak.

Zadovoljstvo nije krio ni načelnik Općine Bednja Damir Poljak.

- Trakošćan ne samo da ima ogroman turistički značaj za Općinu Bednja i Varaždinsku 

županiju, nego i za cijelu Hrvatsku. Prošle godine smo na području Općine imali više od 

43.000 noćenja, a od 1. siječnja do danas više od 6.000 noćenja, što govori da turističke 

brojke rastu. Naravno da je Trakošćansko jezero posebno omiljena destinacija, pa sam 

uvjeren da će ovamo dolaziti veliki broj ribiča, koji su bili naši dragi gosti i prije početka 

projekta čišćenja jezera – rekao je Poljak.

Poribljavanje su s veseljem pratili brojni članovi ribičkih udruga s područja Varaždinske 

županije, među kojima i predsjednik Sportskog ribolovnog saveza Varaždinske županije 

Draženko Jakopović, a pridružio se i direktor VGO Milan Rezo za Muru i gornju Dravu 

Hrvatskih voda, koje su provele i financirale projekt uklanjanja sedimenta iz 

Trakošćanskog jezera.
















